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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Председателят на БТПП Цветан Симеонов проведе среща с д-р Петър Велев, председател на Индийско-
българската бизнес камара. Основна тема на срещата бяха неизползваните възможности за внос на работна ръка
от Индия. Растящата икономика на България е изправена пред недостиг на квалифицирана работна ръка в някои
сектори, като напр. строителство, туризъм, фармацевтична промишленост, транспорт и логистик... 

Проблемите в сферата на здравеопазването бяха обсъдени в Кюстендил, съобщи за "Фокус" Йордан Беловодски,
главен секретар на Кюстендилската търговско-промишлена палата. Той посочи, че е проведена кръгла маса с
предложения за разрешаване на проблемите в здравеопазването. Тя е организирана от Търговско-промишлената
палата в града и учредения клуб "Приятели на Кюстендил. На срещата са присъствали кмет... 

БТПП участва в третата работна среща на партньорите по проект APPRENTLINE (Capacity Building in the
Οrganisation of Οnline Apprenticeships), която се провежда в периода 15-17 май в гр. Севиля, Испания Основната
цел на проектa е да подобри капацитета за провеждането на онлайн стажове на трите целеви групи – МСП,
центрове за професионално обучение и посреднически организации. Проектът се изпълнява ... 

На 25 май 2024 г. от 11:00 ч. в Стара Загора ще се проведе кръгла маса "Бизнес и наука в секторите
Електроиндустрия и ИКТ. Перспективи и предизвикателства в регион Стара Загора". Организатори на проявата са
Българската асоциация на електротехниката и електрониката (БАСЕЛ), Център за компетентност "КВАЗАР" към
Института по роботика при Българската академия на науките (ИР-БАН) и Търговско-промишлена... 

Заглавие: Неизползвани възможности за внос на работна ръка
Дата: 14.05.2024 13:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Проблемите в сферата на здравеопазването бяха обсъдени в Кюстендил
Дата: 14.05.2024 11:54
Медия: Фокус

Заглавие: БТПП и европейски партньори разработват наръчници с практическа информация за организиране на
онлайн стажове
Дата: 13.05.2024 16:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Кръгла маса с участие на представители на електроиндустрията и ИКТ сектора предстои в Стара
Загора
Дата: 14.05.2024 09:32
Медия: Електроапаратура България

Заглавие: Среща в Посолството на Ирак в София

https://www.bcci.bg/news/20248
https://www.focus-news.net/novini/regioni/Problemite-v-sferata-na-zdraveopazvaneto-byaha-obsudeni-v-Kyustendil-2113518
https://www.bcci.bg/news/20244
https://electrical-bulgaria.com/article/2987-kragla-masa-s-uchastie-na-predstaviteli-na-elektroindustriiata-i-ikt-sektora-predstoi-v-stara-zagora
https://www.bcci.bg/news/20246


БТПП и Посолството планират Българо-иракски бизнес форум в София през септември Председателят на БТПП
Цветан Симеонов посети Посолството на Ирак в София по покана на Н.Пр. Лина Омар, извънреден и пълномощен
посланик у нас. В срещата участваха също Хайдер Албуриахи, съветник, и Ахмад Алаедин, председател на
Асоциацията на българо-арабските икономически камари (АБАИК). Посланик Омар подчерта, че д... 

Новоназначеният посланик на Аржентина в София– Н.Пр. Алехандро Зотнер Майер посети БТПП и обсъди с
председателя на палатата Цветан Симеонов възможностите за активизиране на двустранните търговско-
икономически отношения. Участие в срещата взе и Хуан Игнасио Камио Бавасо, съветник, завеждащ търговско-
икономическия отдел към Посолството. Посланик Зотнер-Майер информира за ситуацията в Аржентина след... 

"Бранд Медия България" Ви кани напублично събитие в рамките на проекта "Преход на възможностите",
съфинансиран от Европейския съюз.Кръглата маса "Реализиране на възможностите – Кюстендил" ще се проведе
на 16 май в сградата на Община Кюстендил, пл. "Велбъжд" № 1, град Кюстендил. Регистрацията започва в 11:00 ч.,
а откриването – в 11:30 ч. С това събитие продължаваме да ангажираме местните заинтерес... 

Въвеждането на безплатни консултации с лекари-специалисти от страната с цел профилактика, изграждане на
Дом за възрастни хора, създаване на Център за долекуване на пациенти, претърпели инсулти и инфаркти, и
Лечебно-диагностичен център за комплексни стоматологични рехабилитации, са обсъдени на кръгла маса,
посветена на развитието на здравеопазването в община Кюстендил, съобщиха от местната Търговск... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Служебният министър на икономиката Петко Николов наля още бензин в скандала с търговските аташета, който
собственоръчно запали. Преди дни Николов изненадващо анулира резултатите от дълго готвен и прозрачно
проведен при предишния кабинет конкурс, при който бяха избрани и назначени търговски представители в 13
дестинации по целия свят, вкл. Берлин, Чикаго, Лос Анджелис, Дубай, Доха, Алжир и т.н. Слу... 

"Държава с нашите показатели заслужава три пъти по-висок кредитен рейтинг""Датата 1 януари 2025 г. е все още
изпълнима за влизането ни в еврозоната, но при изпълнение на няколко фактора. Инфлацията е най-малкият
проблем", това сподели пред NOVA бившият министър на икономиката Николай Василев. Fitch потвърди
кредитния рейтинг на България, но отправи предупреждение за еврозоната "Не отговаряме на ... 

Дата: 14.05.2024 09:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Разгледани бяха възможностите за активизиране на двустранните икономически отношения между
България и Аржентина
Дата: 14.05.2024 08:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: На кръгла маса в Кюстендил ще се дискутират възможностите за региона след края на въглищата
Дата: 14.05.2024 08:30
Медия: Вестник Струма

Заглавие: Развитието на здравеопазването в община Кюстендил е обсъдено на кръгла маса
Дата: 14.05.2024 12:31
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Николов се оплете в скандала с търговските аташета
Дата: 14.05.2024 11:01
Медия: Днес News

Заглавие: Изпълнима дата за влизане в еврозоната ли е 1 януари 2025 година?
Дата: 13.05.2024 21:12
Медия: Vesti.bg

https://www.bcci.bg/news/20245
https://struma.bg/%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D1%80%D1%8A%D0%B3%D0%BB%D0%B0-%D0%BC%D0%B0%D1%81%D0%B0-%D0%B2-%D0%BA%D1%8E%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BB-%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%B4%D0%B8%D1%81%D0%BA%D1%83%D1%82/
https://pronewsdobrich.bg/razvitieto-na-zdraveopazvaneto-v-obshtina-kyustendil-e-obsadeno-na-kragla-masa-p457388
https://dnesnews.bg/2024/05/%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B2-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D0%BF%D0%BB%D0%B5%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D1%81%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D0%BB%D0%B0-%D1%81-%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D1%81/
https://www.vesti.bg/bulgaria/izpylnima-data-za-vlizane-v-evrozonata-li-e-1-ianuari-6198438


За втори път Истанбул е домакин на най-голямата ръководена от правителството на САЩ търговска мисия и на
форума за бизнес развитие "Трейд Уиндс" (Trade Winds). Това предаде Анадолската агенция (АА) за БТА съгласно
споразумението за обмен на информация между двете агенции. Истанбул, който бе домакин на форума и през
2008 г., беше отново избран от Търговската служба на САЩ заради благоприятното си г... 

Японската компания Murata Manufacturing и Endeavor организират инициативата Kumihimo Tech Camp, в рамките
на която стартъпи, развиващи се компании и изследователски екипи и лаборатории от университети ще
разработват иновативни проектиЗа да може бизнесът да използва по-ефективно научните постижения, трябва да
има работеща фундаментална наука. Ако няма такава, не можете да я комерсиализирате, а наук... 

По-привлекателният бизнес климат и пазар на труда в България минава през реформи в сферите на държавното
обществено осигуряване и здравеопазването. Такова е мнението на икономиста Петър Ганев, старши
изследовател в Института по пазарна икономика. По данни на едно от последните проучвания на "Менпауър
България", компания за подбор на човешки ресурси, 68% от анкетираните над 600 работодатели не мо... 

Комисар Вълян насърчава Източна Европа да се възползва от финансирането.Инициативи за изграждане на
съоръжения за зелени горива за автомобилния, въздушния, водния и морския транспорт ще бъдат подкрепени по
линия на Механизма за инфраструктура за алтернативни горива (Alternative Fuels Infrastructure Facility – AFIF) на ЕС.
За изпълнение на проектите наскоро бе одобрен бюджет от 1 млрд. евро. Средст... 

Симеон Белорешки, управител на "Стратум Инженеринг", "Бизнес старт", 14.05.2024 г.Проблемите с ВЕИ в
България са много сериозни, защото няма добра комуникация и няма ясна стратегия какво прави държавата и
какво ще бъде нейното участие. Навлизането на ВЕИ се ускорява все повече и повече, но го правим по най-
трудния начин, коментира Симеон Белорешки, управител на "Стратум Инженеринг", в предаването ... 

ще бъде съпроводено с конкретни мерки за защита на потребителите, които включват изисквания за правилно
преизчисляване на цените от лева в евро и двойното обозначаване на цените на стоките и услугите в евро и в лева.
Това съобщи служебният министър на икономиката и индустрията Петко Николов на конференцията "България в
еврозоната, кога?", организирана от Асоциацията на почетните консули в България... 

Заглавие: АА: Истанбул за втори път е домакин на американския бизнес форум "Трейд Уиндс"
Дата: 13.05.2024 21:29
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Могат ли бизнесът и науката да си сътрудничат по-ефективно?
Дата: 14.05.2024 10:02
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: По-добрата бизнес среда у нас минава през реформи в пенсиите и в здравното осигуряване
Дата: 14.05.2024 08:10
Медия: Радио Стара загора

Заглавие: ЕС дава 1 млрд. евро за алтернативни горива
Дата: 14.05.2024 10:35
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: ВЕИ капитализмът в България: Закъсняхме и пак не се поучихме от другите
Дата: 14.05.2024 11:30
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Икономическият министър обясни как ще бъдат защитени потребителите при приемането на еврото
Дата: 14.05.2024 12:11
Медия: Actualno.com

Заглавие: Петко Николов: Плавен и информиран преход към еврото, потребителите ще бъдат защитени
Дата: 14.05.2024 12:01
Медия: Бизнес Дир.бг

https://www.bta.bg/bg/news/economy/669366-aa-istanbul-za-vtori-pat-e-domakin-na-amerikanskiya-biznes-forum-treyd-uinds-
https://dbr.bg/10497
https://bnr.bg/starazagora/post/101990133/po-dobrata-biznes-sreda-u-nas-minava-prez-reformi-v-pensiite-i-v-zdravnoto-osiguravane
https://logistika.bg/es-dava-1-mlrd-evro-za-alternativni-goriva/
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/130361-vei-kapitalizmat-v-balgariya-zakasnyahme-i-pak-ne-se-pouchihme-ot-drugite
https://www.actualno.com/finance/ikonomicheskijat-ministyr-objasni-kak-shte-bydat-zashtiteni-potrebitelite-pri-priemaneto-na-evroto-news_2221133.html
https://business.dir.bg/ikonomika/petko-nikolov-plaven-i-informiran-prehod-kam-evroto-potrebitelite-shte-badat-zashtiteni


Министърът на икономиката даде подробности за периода на двойно обозначени цениПреходът от лев към евро
ще се осъществи плавно и информирано, за да може ползите от членството в еврозоната да се усетят от всички
български граждани и всички български предприятия. Това каза служебният министър на икономиката и
индустрията Петко Николов на конференцията "България в еврозоната, кога?", организирана от ... 

Индивидуалната печалба на дружеството в размер на над 4,6 млн. лева се предвижда да бъде отнесена като
неразпределена печалбаЗа втора поредна година "Телелинк Бизнес Сървисис Груп" АД няма да изплаща
дивидент на акционерите, вижда се от документите за предстоящото общо събрание, което ще се проведе на 19
юни в София. Поканата и материалите са публикувани на сайта x3news.com. Една от точките в днев... 

Компанията получи отличия в общо четири категории и заслужено спечели приза в Националния конкурс "Най-
зелените компании в България""Девин" ЕАД завоюва голямата награда "Най-зелена компания в България" за 2024
година в четиринадесетото издание на ежегодния конкурс "Най-зелените компании в България", след като зае
призови места в общо четири категории в престижната надпревара. "Устойчивата икономик... 

Управителят на БНБ призова за "проевропейска" конструкция след изборите и определи позицията за еврозоната
на предишното правителство като "колеблива"Това гуверньорът на Българската народна банка Димитър Радев
отговори на въпроса кога страната трябва да се присъедини към еврозоната. Той участва в конференцията
"България в еврозоната. Кога?", организирана от почетните консули, CFA общността и банки... 

– На извънредно заседание дни преди изборите на пожар политици от ГЕРБ и ДПС форсираха забраната на
рекламата на хазарт по телевизии и др. В годините назад и други правиха опити за това – Националният фронт на
Валери Симеонов, "Демократична България", но срещаха сериозен отпор и не получаваха подкрепа в парламента.
Защо се разбързаха политиците сега? И защо им се получи? – Интересно е, че това се ... 

"България изпълнява абсолютно всички номинални критерии за присъединяване към еврозоната с изключение
на този за инфлацията. Забавянето на пълната интеграция на България в ядрото на Европейския съюз, каквото е
еврозоната, има своята цена и тя непрекъснато се увеличава, като загубите се се измерва не с милиони, а с
милиарди." Това каза Димитър Радев, управител на Българската народна банка. По думит... 

Заглавие: "Телелинк БСГ" няма да изплаща дивидент втора година
Дата: 14.05.2024 11:54
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: "Девин" ЕАД е призната за "Най-зелената компания в България" за 2024 година
Дата: 14.05.2024 11:15
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: България губи милиарди, ако не влезе "възможно най-скоро" в еврозоната
Дата: 14.05.2024 11:13
Медия: Economic

Заглавие: Ясен Гуев, комуникационен експерт: На кого и как ще повлияе спирането на рекламата на хазарт
Дата: 14.05.2024 11:12
Медия: Трета възраст

Заглавие: Димитър Радев: България изпълнява абсолютно всички номинални критерии за присъединяване
към еврозоната
Дата: 14.05.2024 11:09
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: България има реалистични шансове да приеме еврото през 2025 г., но трябва да изпълни няколко
условия, категоричен е гуверньорът на БНБ
Дата: 14.05.2024 11:25
Медия: Благоевград 24

https://www.investor.bg/a/538-pazari/394059-telelink-bsg-nyama-da-izplashta-divident-vtora-godina
https://www.standartnews.com/balgariya-obshtestvo/devin-ead-e-priznata-za-nay-zelenata-kompaniya-v-balgariya-za-2024-godina-560467.html
https://www.economic.bg/bg/a/view/bylgarija-gubi-miliardi-ako-ne-vleze-vyzmojno-naj-skoro-v-evrozonata
https://tretavazrast.com/2024/05/14/yasen-guev-komunikaczionen-ekspert-na-kogo-i-kak-sthe-povliyae-spiraneto-na-reklamata-na-hazart/
https://safenews.bg/dimitar-radev-balgariya-izpalnyava-absolyutno-vsichki-nominalni-kriterii-za-prisaedinyavane-kam-evrozonata/
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Bulgariya-ima-realistichni-shansove-da-prieme-evroto-prez-2025-g-no-tryabva-da-izpulni-nyakolko-usloviya-kategorichen-e-guvernyorut-na-BNB-2113445


България възможно най-скоро трябва да финализира процеса по влизане в еврозоната. Това заяви гуверньорът
на Българската народна банка Димитър Радев на международната конференция "България в еврозоната, кога?",
която се провежда в столицата. "Забавянето на нашата пълна интеграция в ядрото на Европейския съюз, каквото
е еврозоната, има своята цена и тя непрекъснато се увеличава. В по-общ план тази ц... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

ЛОНДОН, 13 май (Ройтерс) Британските работодатели очакват да повишат заплатите с 4% през следващите 12
месеца, същия процент като преди три месеца, според индустриално проучване в понеделник, което предполага,
че бизнесите са по-малко склонни да поемат по-високи разходи за труд. Чартърният институт за персонал и
развитие (CIPD) посочва, че очакваните медианни увеличения на заплатите в частния сект... 

Според него увеличението на възнагражденията у нас през тази година трябва да е 12 / 15 % Заради рецесията в
Германия вече има сътресения на пазара на труда у нас, каза днес във Варна лидерът на Конфедерацията на
независимите синдикати в България (КНСБ) Пламен Димитров. Той уточни, че затруднения изпитват фирмите,
които реализират износ за тази държава и поръчките им намаляват. Това води и до съкр... 

В светлината на динамичните обстоятелства в съвременния пазар на труда, сключването на трудов договор е от
критично значение както за работниците, така и за служителите. Този документ, който урежда правата и
отговорностите на страните, осигурява законова рамка и сигурност в трудовите взаимоотношения. Eкспертът по
трудово право д-р Тодор Капитанов и създател на платформата mywork, разглежда защо е ... 

Изкуственият интелект (ИИ) удря световния пазар на труда като "цунами", зави в понеделник управляващият
директор на Международния валутен фонд Кристалина Георгиева, предаде Ройтерс. Изкуственият интелект
вероятно ще повлияе на 60% от работните места в развитите икономики и на 40% от работните места по света
през следващите две години, посочи Георгиева по време на събитие в Цюрих. "Имаме много малк... 

Една от най-големите синдикални конфедерации в - Националният синдикален блок (НСБ) проведе пред сградата
на парламента с искане за по-ниско данъчно облагане на заплатите. Около 3000 синдикални членове взеха
участие, ядосани на това, което наричат враждебен пазар на труда и обвиниха политическия елит, че дава
приоритет на капитала. Това накара около пет милиона румънци да емигрират в търсене на по... 

Заглавие: Британските работодатели планират увеличение на заплатите с 4% през следващата година, показва
проучване
Дата: 13.05.2024 21:40
Медия: Будилник

Заглавие: Пламен Димитров: Заради рецесията в Германия има сътресения на пазара на труда у нас
Дата: 13.05.2024 21:11
Медия: Инфо мрежа

Заглавие: Не слагайте подписа си под нов трудов договор, който не включва тези изисквания
Дата: 13.05.2024 20:34
Медия: Русе 24

Заглавие: Кристалина Георгиева тревожно: Това ще удари световния трудов пазар като цунами
Дата: 14.05.2024 12:36
Медия: Спортове

Заглавие: Хиляди протестират в Румъния: Искат намаляване на данъците за работещи
Дата: 14.05.2024 10:36
Медия: Actualno.com

Заглавие: Къде плащат, за да ходиш на работа с колело
Дата: 14.05.2024 12:30
Медия: Webcafe

https://www.budilnik.com/britanskite-rabotodateli-planirat-uvelicheanie-na-zaplatite-s-4-prez-sledvashtata-godina-pokazva-prouchvane/
https://infomreja.bg/plamen-dimitrov-zaradi-recesiqta-v-germaniq-ima-sytreseniq-na-pazara-na-truda-u-nas-154055.html
https://www.ruse24.bg/novini/interesno/Ne-slagaite-podpisa-si-pod-nov-trudov-dogovor-koito-ne-vklyuchva-tezi-iziskvaniya-2112685
https://sportove.net/525222/
https://www.actualno.com/balkani/hiljadi-protestirat-v-rumynija-iskat-namaljavane-na-danycite-za-raboteshti-news_2221055.html
https://webcafe.bg/gradat/kade-plashtat-za-da-hodish-na-rabota-s-kolelo.html


София - и България - тепърва тръгват по път, който някои страни в Европа отдавна са изминали. Придвижването с
колело в градовете вместо с личен автомобил и дори обществен транспорт е бъдещето на градската мобилност
дори у нас, колкото и невероятно да изглежда това днес на фона на гюрултията около изграждането на
няколкостотин метра велоалея по "Патриарх Евтимий". Макар и изключително бавно, това щ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Целият ЕС в първата секунда на новия президент на РСМ разбраха, че става дума за нещо много опасно, чужд
геополитически проект. Така журналистът Любчо Нешков коментира клетвата на новоизбрания македонски
президент, която предизвика поредица от реакции както в Брюксел, България и Гърция, така и в самата Северна
Македония.Новият държавен глава използва в клетвата си само името "Македония", а не конс... 

ГЕРБ призова: Да вземем завояПъклен план на пепейците в изборната капания разкри лидерът на ГЕРБ Бойко
Борисов. Пред актива на партията в Перник той разказа как през Ютуб канали се готвят колажи за него и лидера
на ДПС Делян Пеевски. Само да ги пуснат и почвам да разказвам неща от кухнята, предупреди Борисов. Ще ги
разсипя, повтори той. Българите не бива да бъдат разделяни. Не бива да бъдат игнори... 

Най-късно през октомври румънците вече няма да си вадят визи за САЩ. Това заяви премиерът Марсел Чолаку.
Той уточни, че дотогава е необходима допълнителна мобилизация за подновяване на изтичащите визи. "Ще ви дам
още една новина, фискалната година в САЩ приключва през септември. Твърдо съм убеден, че най-късно през
октомври няма да имаме визи със САЩ. Вярно е, че се нуждаем от допълнителна мобилиз... 

Първият ден на ново работно място безспорно е стресово изживяване за повечето хора, които са мотивирани да
покажат потенциала си. Добрите работодатели полагат много усилия, за да накарат всеки нов член на екипа да
усети духа, подкрепата и ценностите на компанията, за да се адаптира по-лесно към новата среда. Днес
разговаряме с Ибо Атипов, ръководител направление "Стоки/Позициониране на стоки" в на... 

Законът за забрана на рекламата на хазарта обслужва точно най-едрите акули сред хазартните босове, които ще
си купят телевизии на безценица, а после ще им върнат рекламите под една или друга форма! Има ли желание –
има и начин. Шок и ужас в БТВ и Нова! Фалити и рязане на тлъсти заплати на Цънцърова и Лора Крумова след
спирането на хазартните реклами! "Президентът Радев обнародва промените в Закона... 

Заглавие: Любчо Нешков за новия президент на РСМ: Става дума за нещо много опасно, чужд геополитически
проект
Дата: 14.05.2024 11:11
Медия: Фокус

Заглавие: Борисов изригна. Разкри пъклен план на пепейците и отсече: Ще ги разсипя!
Дата: 13.05.2024 21:26
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Пак им дишаме праха: Румънците без визи в САЩ
Дата: 14.05.2024 10:28
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Който не става по-добър, престава да бъде добър
Дата: 14.05.2024 11:57
Медия: Money.bg

Заглавие: Първи на сергията са БТВ! Цеките я купуват на безценица заради закона за забрана на рекламата на
хазарт?!
Дата: 14.05.2024 11:21
Медия: Би Нюз

Заглавие: ЕС дава 1 млрд. евро за алтернативни горива
Дата: 14.05.2024 11:13

https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Lyubcho-Neshkov-za-noviya-prezident-na-RSM-Stava-duma-za-neshto-mnogo-opasno-chuzhd-geopoliticheski-proekt-2113376
https://www.standartnews.com/balgariya-politika/borisov-izrigna-razkri-paklen-plan-na-pepeycite-i-otseche-shte-gi-razsipya-560429.html
https://novini.vratsa.eu/bg/mark-classslimpak-im-dishame-prahamark-rumantsite-bez-vizi-v-sasht/
https://money.bg/career/koyto-ne-stava-po-dobar-prestava-da-bade-dobar.html
https://bnews.bg/parvi-na-sergiyata-sa-btv-czekite-ya-kupuvat-na-bezczenicza-zaradi-zakona-za-zabrana-na-reklamata-na-hazart/
https://kamioni.bg/es-dava-1-mlrd-evro-za-alternativni-goriva/


Комисар Вълян насърчава Източна Европа да се възползва от финансирането.Инициативи за изграждане на
съоръжения за зелени горива за автомобилния, въздушния, водния и морския транспорт ще бъдат подкрепени по
линия на Механизма за инфраструктура за алтернативни горива (Alternative Fuels Infrastructure Facility – AFIF) на ЕС.
За изпълнение на проектите наскоро бе одобрен бюджет от 1 млрд. евро. Средст... 

Отново на пазар в Централни хали! Kaufland България завърши мащабните ремонтни дейности по възстановяване
на оригиналния вид и функции на сградата на Централни хали в София и тя ще отвори врати за първите си
посетители на 23 май. Общата стойност на инвестицията надвишава 50 млн. лв, а проектът за вдъхването на нов
живот на емблематичната сграда беше съобразен изцяло с препоръките на Националния и... 

Българската "Овчарска салата" се нареди на пето място сред стоте най-вкусни в света според класацията на
кулинарния пътеводител "Тейст Атлас". Салатата, която се приготвя от домати, краставици, сирене, яйца, лук,
чушки, шунка и гъби, изпревари италианската "Капрезе" и ливанската "Фатуш". В топ 10 на класацията попадат още
две български салати – традиционната "Шопска" заема девето място, а "Снежанк... 

Президентът Румен Радев се е отказал да налага вето върху промените в Закона за хазарта. Приетият закон ще
бъде обнародван утре, 14 май, в Държавен вестник, става ясно от публикация на интернет страницата на
изданието. Това означава, че почти пълната забрана на хазартната реклама във всички видове медии влиза в
сила в края на седмицата.Преди седмица Радев допусна, че може да наложи вето заради при... 

Медия: Камиони

Заглавие: Централни хали отварят врати на 23 май
Дата: 14.05.2024 11:04
Медия: My PR

Заглавие: Родна салата се нареди на пето място сред стоте най-вкусни
Дата: 14.05.2024 09:30
Медия: Конкурент

Заглавие: Президентът се отказа от ветото, забраната на хазартната реклама влиза в сила
Дата: 14.05.2024 12:34
Медия: BulNews.bg

https://www.mypr.bg/news/others/Tsentralni-hali-otvaryat-vrati-na-23-may-41402/
https://www.konkurent.bg/news/17156682004613/rodna-salata-se-naredi-na-peto-myasto-sred-stote-nay-vkusni
https://www.bulnews.bg/article/464466
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